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Styrelsemöte 

Tid: fredagen den 30 september 2022 kl. 09.30 

Plats: Soldathemmet 

Närvarande: Johan Rydén, Torbjörn Malmkvist, Gunnar Ohlsén, Bo Westman, Lars Ahlberg,  

Kjell Rydehed, Benny Nord, Rolf Eklund, Tommy Jacobson, Jennie Mared och 

Lena Wallin. 

  

Förhinder:     Niclas Haglund, Håkan Söderberg. 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden, Johan Rydén förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Kallelse och fråga om beslutsmässighet 

Fastställdes att kallelsen gått ut till samtliga berörda och att styrelsen var 

beslutsmässig.  

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen gjordes upp vid mötet. 

  

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2022-08-25 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 5 Inkomna och utgående handlingar 

Tackkort från Kjell Rydehed. Inbjudan till Höstfesten på Lv 6 har kommit. Festen 

avhålls på Tylöhus den15 oktober. Någon som vill deltaga? Meddela då Johan. 

 

§ 6 Kassarapport 

Totala tillgångar enligt balansräkningen är 203 605 kr. 

Har fått in något mer i medlemsavgifter. Till Tidningsfonden har hittills under 2022 

inkommit 30 200 kr. Under hela 2021 inkom till tidningsfonden 19 200 kr. 

Balansrapport och Resultatrapport bifogas detta protokoll. 

 

§ 7 Medlemsläget 

1 hedersmedlem. 5 hedersledamöter. 580 ständiga medlemmar. 299 

årsmedlemmar. TOTALT 885 medlemmar. 

Under 2022 har föreningen fått 24 nya medlemmar. 52 har ej betalt medlemsavgift 

för 2022. 

Beslöts att nuvarande medlemmar som inte betalt in medlemsavgiften för 2022 

senast den 31 december 2022, ska informeras om att de nu icke är medlemmar 

längre. 

 

§ 8 Tidningen 

Arbetet med nästa nummer av tidningen har påbörjats. Bo efterlyste om vi kan 

komma ihåg huruvida några så kallade kändisar har gjort sin värnplikt på I 16. 
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Kommer du på någon så meddela detta till Bo. 

 

§ 9 Muséet  

Lars Ahlberg har deltagit i möte angående museiflytten ut till Skedalahed. 

Preliminärt så ska isoleringen av förråd 1 ska vara klar vid nyår. Lars efterfrågade 

hjälp med att göra montrar till utställningar i museet. Info om detta kan läggas ut 

på Hemsidan. Hallands Garnisons Museum har bytt namn till Hallands 

Militärhistoriska Museum. 

 

§ 10 Information 

Lars Folkesson har kontakt med Kent Härstedt angående hans deltagande vid 

Kamratföreningens Årsmöte 2023. Lars vill ha besked av Kent senast Lucia. På 

Hemsidan ska vi ändra informationen om Årsmötet till att stå ”Preliminärt 14 april”. 

Torbjörn kollar på inbjudan till Jullunchen 2021 hur den var utformad och priset för 

Jullunchen. 

 

§ 11 SMKR 

Torbjörn informerade om att Region Väst avhållit sitt årliga Regionmöte på F 7 den 

27 – 28 september. Dock var antalet närvarande Kamratföreningar väldigt lågt. 

Endast 10 Kamratföreningar deltog av regionens 27 föreningar. Dagarna 

fokuserade på bl a varför det är så dålig närvaro från Kamratföreningarna och vad 

ska man göra åt det. Även Kanslichefen för SMKR, Gunnar Persson deltog båda 

dagarna. Ordförande, Anders Emanuelson deltog förmiddagen dag två. 

Styrelsen för SMKR har genomfört en Planeringskonferens nyligen och vi ser med 

spänning på vad som kommit ut av den konferensen. 

 

§ 12 Berlinresan 2023 

Gunnar informerade om hur planeringen för Berlinresan 2023 fortskrider. 

Hotellsituationen i Berlin är väldigt ansträngd, vilket gör att resan föreslås 

genomföras i maj eller september. I övrigt kvarstår planen för resan. Gunnar 

återkommer så fort som möjligt med mer information om resan. 

  

§ 13 Svenska militära minnesmärken 

Fredagen den 14 oktober ses Minnesstenar över i närområdet. Fredagen den 21 

oktober åker vi till Vänersborgs-trakten för kontroll och viss vård av de fyra stenar 

som vi numera ansvarar för. Vi kommer att besöka museet i Vänersborg för att 

titta på de duellpistoler som användes vid Sveriges sista duell. Anmälan görs till 

Gunnar. Sv MM vill inte betala för underhållet av minnesstenar som står inom 

militärt område. Det åligger respektive förband.   

 

§ 14 Övriga frågor 

Tommy tog upp att det finns någon form av minnesmärke över en störtad pilot 

under andra världskriget. Minnesmärket ska finnas närheten av Mellbystrand. 

Gunnar och Tommy forskar vidare i frågan och återkommer med mer information. 
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Rolf rapporterade från ett möte med Kjell Boman och Rolf rekommenderade att 

någon form av föreläsning av Kjell skulle organiseras. Kan vara intressant för 

Kamratföreningen, 97-års män, öppen inbjudan till Soldathemmet. 

 

Jennie redogjorde för den genomförda Brigaddagen (Reunion) och aktiviteterna 

under dessa dagar. Jennie konstaterade att det var ett mycket bra genomfört 

arrangemang som uppskattades av besökarna. Jennie skriver också en artikel till 

Tidningen och Hemsidan. Snart kan brigaden fira 25-år sedan nedläggningen. 

Bidrag för att genomföra detta jubileum ska sökas från SMKR. 

 

§ 15 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte sker den 11 november kl. 09.30. Platsen är Soldathemmet.  

 

§ 16 Mötets avslutande 

Ordföranden tackade deltagarna för deras intresse och förklarade mötet för 

avslutat. 

 

 

  

  

                                              

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Torbjörn Malmkvist                      Johan Rydén 

Sekreterare                      Ordförande 

 

 


